



إعمار العقارية ش.م.ع.  
ص.ب. ٩٤٤، دبي  
الإمارات العربية المتحدة  
ت ٣٦٧٣٣٣٣ ٤ ٩٧١ +  
ف ٣٦٧٣٣٣٣ ٤ ٩٧١ +  
Emaar Properties PJSC  
P.O.Box 9440, Dubai  
United Arab Emirates  
T+971 4 3673333  
F+971 4 3673000  
enquiry@emaar.ae  
emaar.com

22 December 2014

22 ديسمبر 2014

**Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal**  
**Executive Vice President &**  
**Chief Operations Officer**  
**Dubai Financial Market**  
**Dubai – United Arab Emirates**

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر  
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

**Subject: Clarification regarding the news published on 19 December 2014, about Resignation of “Robert Booth” CEO of “Emaar Properties”**

الموضوع: توضيح الخبر المنشور بتاريخ 19 ديسمبر 2014 بخصوص استقالة "روبرت بوث" الرئيس التنفيذي لـ "إعمار العقارية"

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

With reference to your letter dated 21 December 2014 (copy enclosed) regarding the news on “Resignation of Robert Booth CEO of Emaar Properties”, we would like to clarify that Robert Booth, CEO of Emaar Dubai Real Estate, will continue to handle his responsibilities until end of the year 2014. Subsequent updates to the organization structure will be announced at appropriate time.

بالإشارة إلى رسالتكم بتاريخ 21 ديسمبر 2014 (مرفق صورة) بخصوص الخبر المنشور تحت عنوان "استقالة روبرت بوث الرئيس التنفيذي لإعمار العقارية"، نود أن نوضح بأن روبرت بوث، الرئيس التنفيذي للنشاط العقاري بدبي، سيستمر في أداء المهام الموكلة اليه حتى نهاية العام الحالي 2014. و سنوافيكم بالتغييرات المستجدة على الهيكل التنظيمي للشركة في الوقت المناسب.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،،

**Ayman Hamdy**  
**General Counsel**

أيمن حمدي  
المستشار العام

CC: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع

HS141222